
. ..r ,
Országgyű lés

(rományszÉ m : ~l y ;l , Á

Érkezett- 2018 .BÚN O 4.

dalt

	

nmik . .

	

- _

	

li l-ll

	

1i1Ir,I1a,' :r

	

n14 1i

	

-It
	 tr_fl'Í~1~~II~~_;Ii1ii~~~~~i' _ -

II I

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az' Országgyűlésről szóló tv. 42 . § (8) bekezdés alapján bejelentem, hogy írásbeli' kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

„Tényleg a migráns disznók jelentik a legnagyobb veszélyt Magyarországra? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Az Országgy űlés Mezőgazdasági bizottságának 2018 . május 14-én megtartott ülésén az Ön
agrárminiszter jeiőlt kinevezés előtti meghallgatása során megemlítette, hogy nagyon komoly
feladat, és komoly állategészségűgyi kihívás, hogy hogyan tudják a magyar hatóság lokalizáln i
a vadállományban megjelent sertéspestist, és hogyan tudjuk ott tartani azon a területen a
fertőzött vaddisznókat, ami megakadályozza a házi sertésre való átterjedését .

Ezen felül egy kis szalonrasszizmust, mint aktuális kormánypropagandát is elrejtett a
sertéspestisről szóló mondandójával, mégpedig a következő módon:

„Ez is nagyon komoly intő jel számunkra, hiszen akkora ugrást a határtól nem tud tenni, hog y
a vaddisznóba odakerüljön . Ez megint csak a migrációnak, egy vendégmunkásnak köszönhető,
hiszen egy eldobott szendvics vagy ételmaradék vélhet ően az, amit egy vaddisznó talált ,
elfogyasztott, és innen indul a fertőzés góca.” – tette meg On szakmai érvekkel alá nem
támasztott állítását.

Reméljük, hogy továbbra is sikeres lesz a hatóságok áldozatős munkája, és a betegség nem
terjed át a tenyésztett állatainkra, ezáltal elérve azt, hogy a sertéstenyésztési ágazatot ér t
veszteség a minimálisra csökkenjen.

A fentiek miatt a kővetkező kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Nem lehetséges-e, hogy a Csepelre utaztatott, turistaként viselkedő , magyarul sok
esetben nem is tudó, tolmácsra szoruló, de a magyarországi választáson szavazók
dobták el a szendvicset útközben, és „innen indul a fert őzés góca”?

2. Nem lehet-e, hogy egy határon túl járt, magyar honfitársunk dobott el egy szendvicset ,
és „innen indul a fertőzés góca”?

3. Felmerült-e Önben, hogy esetlegesen egy állategészség űgyi fertőzési lánc keretében
jutott el hazánkba ez a betegség és a fertőzés nem „a migrációnak, egy
vendégmunkásnak köszönhető”?

Tisztelettel :

Budapest, 2018 . június 4 .

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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